
 1 

SKOLEBESTYRELSESMØDE      KRABBESHUS HELDAGSSKOLE 

 

Mødedeltagere:  Katharina S. Hammer (KSH) afbud    
 Christina L. Harring (CLH)    
 Brian Gravgaard (BG)  afbud    
 Erik Linderoth (EL) 
 Vakant      
 Karen Bjerregaard Poulsen (KP)     
 Susanne Ramsdahl (SR) 
 Vibeke Jakobsen (VJ) 
 Jakob Holten Olsen (JHO) 
   
Mødedato: Onsdag den 10. marts 2021 kl. 19.00 via TEAMS  
 

                Emne                                Referat 

1. 
 
 

Opfølgning fra sidste møde 

• Skolefoto 

• Covid-19 status 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

JHO 

Der er blandt forældrene lavet en undersøgelse 
af interessen for at få taget skolefotos. JHO 
orienterede om resultatet. Vi planlægger en dag 
med skolefotografering i begyndelsen af næste 
skoleår. 
Der er podet/testet elever og medarbejdere på 
skolen gennem 2 uger nu. Det foregår i 
omklædningsrummene i kælderen og forløber 
fint. Det er dog en ekstra opgave administrativt 
og der bruges undervisningstid på det. 
Det nævnes, at nogle elever er utrygge ved ikke 
at få en tilbagemelding straks. Vi overvejer, om 
der kan laves en procedure omkring det – uden 
det bliver for omsiggribende.  
Klubben er fortsat lukket – vi forventer dog at 
åbne snart, når det er drøftet i MED.  
 

2. Køreplan for foråret 

• Orientering om skoleårets 
planlægning 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
VJ 

4 nye elever er visiteret – 1 med opstart snarest 
og 3 til august. Yderligere 1 forventes indskrevet 
pr. 1. august. 
Klassedannelsen sker i marts/april, derefter 
teamdannelse. Nye klasser forventes 
offentliggjort i begyndelsen af juni. 
Vi er i gang med at kigge på hele konceptet 
omkring F klassen og få skabt overensstemmelse 
mellem teori og praksis. Der er nedsat en 
arbejdsgruppe, som skal komme med et udspil 
inden sommerferien. 
Medarbejderrepræsentanterne i 
skolebestyrelsen KP og SR er genvalgt. 
 

3. Økonomi 
Status pr. 28/2 

JHO og VJ orienterede om den økonomiske 
status og prioriteringerne i dette kalenderår. 
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Budget 2021 
 
JHO, VJ 

Der forventes en efterregulering på ca. 2,3 mio. 
kr. pga. et højere elevtal end først antaget. 
 

4. Forældremøde 24. marts 

• Aktuelt fra skolen 

• Formandens beretning 

• Suppleringsvalg 
 

KHS 

 
Dagsordenen for forældremødet blev 
gennemgået.  
Det afholdes i år virtuelt uden 
forhåndstilmelding. 

5. Kort nyt fra skolen  

• Status elevtal og klasser 

• Dialog med forvaltningen om 3 
aktuelle dilemmaer. 

• Ferieplan 2022-2023 
 

 

 

 

 

 

JHO, VJ 

Vi har pt. 82 elever i 11 klasser. 8-9 elever er 
kommet til i løbet af året. Det presser de fysiske 
rammer. JHO er i dialog med forvaltningen 
herom. 
Derudover er der gjort opmærksom på den 
reducerede tildeling for elever på nedsat tid fra 
andre kommuner. Vi ønsker fuld tildeling for 
dem. 
Projekt med virtuel undervisning for elever på 
nedsat tid er også præsenteret. 
Der er ingen kommentarer til ferieplanen for 
skoleåret 2022-2023. Den tages til efterretning. 
 

6. Evt. 
 

Fra borgmesterpuljen har vi fået et tilskud på 

11.500 kr. til et gyngestativ med 2 gynger 😊 

Andre tiltag til forbedring af legepladsen er sat i 
værk. 

 


